

8D6N

本州华丽追桜

大阪 | 奈良 | 京都 | 富士山 | 東京

HONSHU PREMIUM SAKURA

OSAKA | NARA | KYOTO | MT.FUJI | TOKYO

JPFJH08P

 樱花

樱花以其精致而短暂的美丽而闻名世界。现在是日本最具标志性的自然符号之一。

Cherry Blossoms (Sakura)

The cherry blossoms, known in Japan as sakura, are well known around the world for their delicate and transient beauty. Now is one of Japan's most iconic natural symbols.

Validity: 23 March - 10 April (3月23日 - 4月10日)



第1天 吉隆坡 ✕ 関西

于机场集合办理登机手续，然后乘搭飞机飞往日本。

第2天 関西 -49公里- 大阪

- **大阪城**：此城楼为大阪繁荣历史的象征，于1583年由丰臣秀吉开始建造，至今已经历400多年。丰臣秀吉以大阪城为根据地完成统一日本的大业。
- **大阪水上巴士**：在船上游览大阪街道，欣赏沿途秀丽风景。春季时还能观赏沿岸上的樱花树，看着漂浮在河面上的樱花，绝对能让您心花怒放！
- **心斋桥**：大阪最繁华的商业街。最著名百货商店街，流行时尚街，风味小食餐厅街，还有**道顿堀**都集中在这里。

第3天 大阪 -45公里- 奈良 -52公里- 京都

- **東大寺**：南都七大寺之一，被列为世界文化遗产。大佛殿内放置约15米高的佛像—卢舍那佛，外面则有梅花鹿群。
- **和服体验**：来到日本，一定要试穿日本传统和服！让我们一起装逼拍照，留下最美好的回忆！

嵐山

京都著名风景区，有“京都第一名胜”之称。

- **嵯峨野竹林步道**：走在高耸的竹林小路，禅意十足，让您舒缓身心。

第4天 京都 -198公里- 爱知 -42公里- 静岡

古典京都

穿梭“二年阪、三年阪”千年日式风情老街，有时更可遇见穿著江户时代和服的日本艺妓。

- **清水寺**：不仅是世界文化遗产，也是京都最古老的寺院，以及最具人气的观光胜地。四周绿树环抱，春季时樱花浪漫，是赏樱名所之一；秋季时红叶飒爽，又是赏枫胜地。



- **园山公园**：京都著名的赏樱名所。最受瞩目的是公园内那颗淡粉色的百年樱花树“枝垂樱”。蘋果旅游特别安排**野餐体验**，让您能在赏樱名所享用日式便当。
- **子弹火车**：体验搭乘日本高速铁路系统—新干线

第5天 静岡 -166公里- 神奈 -55公里- 富士山

箱根富士山国家公园

景色迷人，有如诗如画的山景。

- **大涌谷**：见证大自然的变化，更能一尝传说中能延年益寿的火山黑玉子。*(如因特别事故而无法参观，将以忍野八海取代)*
- **平和公园**：白色舍利子塔在青山绿野的衬托下，体现日本人追求世界和平的美好愿景。
- **名牌厂商直销店**：除了国际品牌以外还有很多日本本土品牌进驻，不定期还有超值的减价促销活动。
- **传统温泉旅馆**：夜宿于日本传统式温泉旅馆，让您享受泡温泉的乐趣。

第6天 富士山 -141公里- 東京

- 参观果园，**采摘当季的水果**，任你现采现吃！*(视季节而定)*
- **小江戸川越**：这条文化老街依然保留江户时代风格的建筑，充满浓厚的江户气息。这里不仅能购物，更能品尝道地小食。
- **新宿**：吃喝玩乐及购物的天堂，还有不夜城之称的新宿歌舞伎町！

第7天 東京 -74公里- 成田

- **新宿御苑**：东京最著名的赏樱名所公园。沿着约一千株樱花树的道路，观赏满园盛开的樱花，绝对让您赏心悦目。
- **银座**：在全世界地价最贵的购物街之一，享受购物乐趣。

第8天 成田 ✕ 吉隆坡

今天，我们将搭乘当日班机返回家园。

★ 开花的状况会因气候或季节的因素而有所变更，敬请见谅。



DAY 1 Kuala Lumpur ✕ Kansai

Assemble at airport for departure flight to Japan.

DAY 2 Kansai -49km- Osaka

- **Osaka Castle:** This 400 years of historical building was the prosperity symbol of Osaka, built in 1583 by Hideyoshi Toyotomi, aimed to unify Japan as a nation.
- **Aqua-Liner Cruise:** Cruise on the Okawa River (formerly Yodo River) in seasonal beauty, enjoy the magnificent scenery of cherry blossoms along the cruise.
- **Shinsaibashi:** Shop at Osaka's busiest and largest shopping area. Department store, fashion streets, local snacks and **Dotonburi** are all here.

DAY 3 Osaka -45km- Nara -52km- Kyoto

- **Todaiji Temple:** A UNESCO Heritage Site that was constructed in 752 and one of Japan's most famous and historically significant temples. You may also encounter groups of Nara deer here.
- **Japanese Clothing Experience:** Wear pretty Japanese Traditional Clothing & take tons of photos!

Arashiyama

A popular sightseeing and a 'must visit' spot in Kyoto.

- **Sagano Bamboo Groove:** Stroll through the natural scenery and enjoy its fresh air.

DAY 4 Kyoto -198km- Aichi -42km- Shizuoka

Classical Kyoto

Walk along "Ninenzaka, Sannenzaka", a typical Japanese souvenir street that you might spot Geisha walking around the street.

- **Kiyomizu Temple:** One of the most celebrated temples in Japan and listed in the UNESCO World Heritage Site. Enjoy the beautiful view of cherry blossoms in spring and maple leaves in autumn.
- **Maruyama Koen:** The park is known for its beautiful garden and magnificent cherry blossoms. Apple Vacations exclusively arranged to let you have a **picnic** and enjoy Japanese Obento in this beautiful sakura park.
- **Bullet Train:** Take a ride on the Shinkansen – Japan high-speed rail system



DAY 5 Shizuoka -166km- Kanagawa -55km- Mt Fuji

Fuji Hakone National Park

Breathtaking and majestic scenery in Mt Fuji area.

- **Owakudani:** A boiling volcano valley where sulphurous fumes rise from crevices in the rocks. Get a chance to taste the black egg that said to prolong our health. *(If Owakudani is closed to visitors, it will be replaced with Oshino Hakkai)*
- **Peace Park:** Visit the brilliant white pagoda (also known as the Peace Stupa) and its beautiful garden surrounded by guardian dog statues.
- **Branded Factory Outlet:** Besides international brand, you can find local Japanese brand as well. From time to time, there will be added value promotions!
- **Traditional Onsen Ryokan:** Overnight at classical Japanese resort and enjoy the hot spring here!

DAY 6 Mt Fuji -141km- Tokyo

- Enjoy **fruit picking activities** in a local fruit farm. *(Subject to fruits seasonality)*
- **Kawagoe Little Edo:** A street lined by Karazukuri (old clay warehouse) buildings, resembling ancient township during Edo Period.
- **Shinjuku:** Tokyo's bustling commercial area packed with great selection of shops, eateries, and entertainment.

DAY 7 Tokyo -74km- Narita

- **Shinjuku Gyoen National Garden:** Visit the most famous and popular park in Shinjuku for Cherry Blossom.
- **Ginza:** Recognized as one of the most luxurious shopping districts in the entire world. Enjoy your shopping here!

DAY 8 Narita ✕ Kuala Lumpur

Proceed to airport for your flight back home.

★ Blooming conditions are subjected to weather or season change. Your understanding is appreciated.





行程亮点 HIGHLIGHTS

体验: 不容错过 – 乘搭子弹火车
 特色文化 – 温泉 | 和服体验
 赏樱新体验 – 赏樱名所野餐

景点: 赏樱必去 – 园山公园 | 新书御苑
 日本历史上的三名城 – 大阪城
 日本人气世遗 – 清水寺
 绿意小径 – 嵯峨野竹林步道

商圈: 潮人打卡必逛 – 心斋桥, 银座, 新宿

品尝: 日式寿喜烧 | 日式居酒屋 | 稀贵河豚料理 |
 传统鳗鱼料理 | 豪华螃蟹会席料理

EXPERIENCE : Not to be missed - Bullet Train Ride
 Local specialties - Onsen | Japanese Clothing Experience
 New experience of Hanami - Picnic in Sakura Park

ATTRACTIONS: Must-visit Sakura park - Maruyama Koen | Shinjuku Gyoen National Garden
 Three most famous castles in Japan - Osaka Castle
 UNESCO World Heritage Sites - Kiyomizu Temple
 Into the green trail - Sagano Bamboo Groove

LEISURE TASTE : Trendy shopping districts - Shinsaibashi, Ginza, Shinjuku
 : Japanese Sukiyaiki | Japanese Izakaya | Puffer Fish Cuisine |
 Unagi Cuisine | Deluxe Kaiseki Crab Cuisine

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天 Day	早餐 Breakfast	午餐建议 Proposed Lunch	晚餐建议 Proposed Dinner	住宿建议 Proposed Accommodation
1	-	-	-	(飞机上) (In-flight)
2	机上用餐 Meal on Board	日式寿喜烧 Japanese Sukiyaki	稀贵河豚料理 Puffer Fish Cuisine	大阪Hyatt酒店 或同级 Osaka Hyatt Regency Hotel or similar
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式料理 Japanese Cuisine	日式会席料理 Japanese Kaiseki Cuisine	京都新都酒店 或同级 Kyoto New Miyako Hotel or similar
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	寿司DIY Sushi DIY	日式居酒屋 Japanese Izakaya	滨松Act城市酒店 或同级 Okura Act City Hamamatsu Hotel or similar
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	传统日式套餐 + 特色乌冬面 Traditional Japanese Cuisine + Udon	酒店自助餐 / 会席料理 Hotel Buffet / Kaiseki Set	汤本富士屋温泉酒店 或同级 Yumoto Fujiya Onsen Hotel or similar
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	传统鳗鱼料理 Japanese Unagi Cuisine	豪华螃蟹会席料理 Deluxe Kaiseki Crab Cuisine	东京京王大酒店 或同级 Keio Plaza Hotel or similar
7	酒店早餐 Hotel Breakfast	传统日式套餐 + 天妇罗 Traditional Japanese Cuisine + Tempura	烧烤式自助餐 Japanese BBQ Buffet	日航国际酒店 或同级 Nikko Narita Hotel or similar
8	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 Meal on Board	-	-

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。 *Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

旅行必备:

- 护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起, 并且取得必要的签证和准证。
- 旅游保险 – 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背面或浏览<https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

日本团 – 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。若有需要, 将提供简单的英语翻译。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。

Travel Essentials:

- Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
- Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

Japan Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
- Triple Room - Third person shall be based on a roll-away bed.

Tentative Flight Details - Subject to Change			
Date	Flight	Routing	Times
	MH 52	KUL / KIX	2210 / 0540 +1
	MH 89	NRT / KUL	1020 / 1645

For Agent Use Only:

Updated Date: **APRIL 2021**